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Maastricht, 17-01-2025 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van GroenLinks over de Beatrixhaven als centrum voor de circulaire 
economie 

 
Geacht college, 
 
N.a.v. het artikel “Binnenhavens blinde vlek bij gemeenten” bij Binnenlands Bestuur van 13 januari j.l. 
https://www.binnenlandsbestuur.nl/ruimte-en-milieu/binnenhavens-zijn-blinde-vlek-bij-
gemeenten?tid=TIDP8961562XCDC09DE27E9A4387A60101181D18621CYI5&utm_campaign=BB_NB_
Dagelijks&utm_medium=email&utm_source=binnenlandsbestuur en het onderzoeksrapport 
“SAMEN BETER: Samenwerken om de circulaire potentie van bedrijventerreinen te benutten” van 
Fontys Hogeschool, STEC groep en Ginder https://fontys.gxcloud.net/web/file?uuid=d33783f9-a15c-
45be-bd1f-a24d4216142e&owner=458011ba-35e2-4ec8-bae3-
ef97620e85c6&contentid=283744&mode=incontext , heeft GroenLinks de volgende vragen: 

 

1. Hoeveel procent van de kavels in de Beatrixhaven wordt in beslag genomen door niet 
watergebonden bedrijven? 

2. Binnenhavens worden in het rapport gezien als de ankers van de circulaire economie; bent u 
het met deze stelling eens? Zo nee, waarom niet? 

3. Hoeveel circulaire bedrijven zijn er in de Beatrixhaven t.o.v. niet circulaire bedrijven? 

4. Wordt voorkeursrecht ingezet om strategische locaties in binnenhavens in handen te 
krijgen? Zo nee, waarom niet? 

5. Is er behoefte aan het samen met de provincie opzetten van een ontwikkelmaatschappij met 
het ‘ruimte voor economie-budget’ van het ministerie van Economische Zaken? Zo nee, 
waarom niet? 

6. Bestaat er al een visie-/ambitiedocument voor de doorontwikkeling naar een duurzame en 
circulaire haven richting 2050? 

7. In het rapport wordt als vijfde aanbeveling genoemd “Werklandschap van de toekomst”. Is 
het college het eens met deze aanbeveling en is er beleid om deze  met de in het rapport 
geschetste consequenties op te nemen in de omgevingsvisie en omgevingsplan van de 
Beatrixhaven? Zo nee, waarom niet? 
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8. Bieden de aanpassingen voor waterveiligheid, net als in Roermond, tegelijkertijd 
mogelijkheden voor aanpassingen t.b.v. de circulaire haven? 

 
Met vriendelijke groet, 
 

Lex Vos, raadslid GroenLinks 


